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Skolebestyrelsesmøde - Bymarkskolen 

27/03 2023 kl 18.30 – Fysisk møde 
 

 Referat: Skolebestyrelsesmøde 

Deltagere: Skolebestyrelsen, samt skolens ledelse. 

 

Mødeleder: Pia Juncher 

Referent: Fie Eilsøe 

Afbud: Cheri, Søren, elevrådet 

NR.  Emne Ansvarlig Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

938 Kommentar og godkendelse af referat og dagsorden Alle (Fie) Beslutning  Referat godkendt. 

939 Opfølgning fra sidste møde 

Alle  

Info  

Chromebooks og google: Der er ikke noget 
nyt endnu. 
 
SFO indretning: Alle de bestilte varer er 
kommet, og der er få ting vi mangler for at 
være i mål, og forventer at der kommer lidt i 
løbet af forsommeren. 
 
Ansøgning om kortere skoledag: Vi 
forventer, at der kommer et svar snarest. 
 
Løbebane: intet nyt 
 
Årsberetning: Der er lavet en video fra 
skolebestyrelsen i samarbejde med Henrik 
(HN), som sendes ud på forskellige medier. 
Elevrådet arbejder samtidig på at lave en 
video omkring arbejdet til eleverne. 

940 Nyt fra elevråd 
Elever 

Info  Elevrådet er ikke til stede i dag. 
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941 Åben skole, afskaffe flere dage 

Mikkel og 
Søren 

Drøftelse og 
beslutning 

 

Vi har i indeværende skoleår fire dage, hvor 
vi har åbent hus, og hvor forældrene 
inviteres ind. Vi vender forskellige 
perspektiver i forhold til at vi skal mindske 
eller bibeholde antallet af dage. 
 
Antallet af dage ændres til 2 i indskolingen og 
1 i mellemtrinnet fx kunne det være 
motionsdag for indskolingen, og 
juleklippedag for alle. Åben skole vendes 
med personalet.  

942 Meddelelsesbogen 

Fie 

Drøftelse  

Vi arbejder med at udvikle formatet og 
prioriteringen er at forældrene skal have en 
ens tilgang, når man har børn på Søndre og 
Bymarkskolen. 

943 Princip for bål i skole og SFO, se vedhæftede 

Mikkel 

Info  

VI har drøftet anbefalingerne, og at der bliver 
bålet i en passende mængde. Personalet 
bliver ligeledes præsenteret for 
anbefalingerne. 

944 Økonomi 2022 afsluttes 

     

Mikkel Drøftelse  

Økonomien for 2022 gennemgåes og 
godkendes uden yderligere. Skolebestyrelsen 
lægger vægt på, at der fortsat er fuld tillid til 
økonomistyring på Bymarkskolen 
fremadrettet. 

945 
Nyt fra ledelse 
Nyt fra SFO 

Mikkel og Fie  

Info  

Arbejdstilsynet kom uanmeldt forbi, og første 
tilsyn med skole og SFO. De havde primært 
fokus på det psykiske arbejdsmiljø, hvilket de 
var overordnet tilfreds med. Der var nogle 
småbemærkninger til det fysiske, da der fx 
var et nedbrud på udsugningen i 
madkundskab og tekniker var tilkaldt. 
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Der er flere børn, der bliver visiteret til 
specialpædagogisk bistand på egen skole, og 
derfor bliver der slået en stilling op i løbet af 
foråret. 
 
Der er fortsat dialogmøde i august, selvom 
folkemødet i Mariager er skubbet til 2024. 
 
Skoleårets planlægning går efter planen.  
 
Der er kommet en trivselsundersøgelse, og 
det ser fint ud for trivslen for arbejdspladsen. 
Den bliver drøftet sammen med 
MEDudvalget på temadag på torsdag.  

946 

 

 

Eventuelt 
 

1. Dialogmøde 25.april 
2. Indsamling via aula 
3. Kan man få undervisning i fransk på 

Bymarkskolen? 

 

Alle 

Info  

 
1. Der laves tilbagemeldinger på aula, 

om man kan komme 
2. Skolebestyrelsen ønsker ikke at lave 

regler og anvisninger for brug af aula, 
men henstiller til åben og konstruktiv 
dialog.  

3. Vi drøfter muligheden for at tilbyde 
franskundervisning i stedet for tysk. Vi 
skal udbyde tysk, og kan udbyde 
fransk og drøfter dette.  

 

 
Punkter til kommende møde: 

- Dialogmøde (25. april 2023) 
 
Næste møder:   
Onsdag d. 10.08.22  
Torsdag d. 22.09.22  
Tirsdag d. 25.10.22  
Onsdag d. 23.11.22  
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Mandag d. 19.12.22 – Ændret tid 18.00 (med bespisning)  
Tirsdag d. 17.01.23  
Tirsdag d. 21.02.23  
Mandag d. 27.03.23 
Onsdag d. 25.04.23 – dialogmøde mellem udvalget for børn of forældre (kl. 19.00-21.00)  
Onsdag d. 10.05.23  
Torsdag d. 15.06.23 – Ændret tid 18.00 (med bespisning) 


